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12 maart 2025 
 
Alkmaar staat stil, heeft zij een progressief duwtje nodig? 
 
Vragen conform artikel 42 RvO  
 
Geacht college,  
 
De afgelopen jaren hebben we verschillende visiedocumenten en beleidsnota’s vastgesteld. Waarbij 
u elke keer aangaf dat deze nader uitgewerkt zouden worden in uitvoeringsagenda’s en concrete 
plannen. Vragen vanuit de raad om nadere details worden steevast afgedaan met de mededeling dat 
deze nog in de raadsvergadering worden geagendeerd.  
 
Met nu nog 1 jaar tot de volgende verkiezingen vind Groenlinks-PVDA dat de tijd begint te dringen 
om deze visies om te zetten in actie. Papier is geduldig, maar waar blijft de uitvoering? GroenLinks-
PVDA vind dat we de afgelopen 2 jaar in Alkmaar nauwelijks verder zijn gekomen op belangrijke 
dossiers als solidaire vluchtelingenopvang, sociaal armoedebeleid en betaalbare woningbouw. We 
zien een stijgende lijn in racisme en discriminatiecijfers en we dealen nog steeds dagelijks met een 
stad waar het verkeer vastloopt, verkeersongevallen toenemen en er een toename is  in snel 
autoverkeer. Als klap op de vuurpijl – die we niet meer gaan afsteken, maar waar ook nog een 
alternatief voor uitgewerkt moet worden – zijn we op financieel vlak van het beste jongetje, het 
slechtste jongetje van de klas geworden.   
Alkmaar staat stil. 
Behalve de beveiligingscamera’s , die draaien inmiddels overal. 
 
En wat schetst onze verbazing? De bestuurlijke agenda is tot juli 2025 zo goed als leeg, meerdere 
commissies vervallen. Wel zijn er wat informatie bijeenkomsten tot aan het zomer reces. 
Maar waar blijven de voorstellen, plannen en besluiten? Waarom stokt de informatievoorziening 
naar de raad hierover? Er zijn inmiddels meerdere dossiers, bij al onze portefeuillehouders, waar een 
los eindje is of geen zicht op is. 
 
Daarnaast vernemen we dat er een wethouder voor langere tijd met ziekteverlof is (beterschap) en 
een wethouder van dit college een functie elders heeft aanvaard (gefeliciteerd!) We maken ons als 
GroenLinks PvdA daarom zorgen. Zorgen over de bestuurlijke stilstand in onze stad, zorgen over wat 
dit college nog wel  gaat doen.  
Gaat dit college ook in dit laatste jaar nog haar handen uit de mouwen steken en grote problemen en 
uitdagingen oplossen waar onze inwoners echt wat aan hebben? Of kiest dit college voor een ‘rustig 
het ritje uitzitten” want na de zomer komen er alweer bijna verkiezingen aan. 
Wat ons betreft is dit laatste onacceptabel. Daarvoor staan we voor té grote uitdagingen, die een 
krachtig bestuurlijk antwoord behoeven.  
 
GroenLinks-PvdA helpt het college graag bij het vinden van aanvullende plannen in dit laatste jaar 
van de bestuursperiode. Ons oppositieakkoord "Samen bruggen bouwen" bevat concrete acties en 
nog niet uitgevoerde voorstellen die een positieve bijdrage kunnen leveren aan de gemeente en haar 
inwoners. Wij nodigen het college uit om hier gebruik van te maken. Onze fractie staat klaar met de 
politieke wil en inzet om hieraan steun te geven en mee te denken over de uitwerking. 
Alkmaars Progressief Oppositieakkoord.pdf 
 
Wij willen daarnaast als raad mee worden genomen in de uitvoering van toezeggingen en 
geïnformeerd worden over de stand van zaken. En we willen een bestuurlijke planning die in balans is 

https://alkmaar.groenlinks.nl/sites/groenlinks/files/2023-05/Alkmaars%20Progressief%20Oppositieakkoord.pdf
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zodat we onze controlerende taak goed kunnen uitvoeren ipv van per kwartaal te moeten hollen of 
dus in dit geval nu, stilstaan. 
 
Over alle onderstaande portefeuilles is er nu vanuit onze fractie geen duidelijkheid wat de status is, 
dan wel wat er in de uitvoering  gebeurt. Wij willen de stand van zaken rondom onze portefeuilles 
helder hebben, we stellen deze vragen nu via de politieke weg omdat we hiermee ook direct 
publiekelijk ons ongenoegen als oppositiepartijen kenbaar willen maken over de lange lijst van 
onderwerpen waarop onze woordvoerders nu niet weten wat en hoe verder?  Als hoogste orgaan 
willen wij graag proactief geïnformeerd worden over deze onderwerpen. 
 
In het kader van art 42 RvO heeft Groenlinks-PVDA daarom de volgende vragen: 
 

1. Hoe reflecteert u op uw handelen de afgelopen jaren om de raad continu en actief te 
informeren zodat wij onze controlerende taak goed kunnen doen?  

2. Wat is de stand van zaken met betrekking tot het beloofde actieplan Alkmaar Fietst? Komt 
dit nog naar de raad deze periode, en zo ja, wanneer?  

3. Kunt u ons informeren over de uitvoering van de agenda verkeersveiligheid?  
4. Wanneer komt het Uitvoeringsplan behorende bij de vorig jaar vastgestelde Stedelijke 

Mobiliteitsvisie 2040 naar de raad?  
5. Bij de behandeling van de begroting 2025 is toegezegd dat in februari jl. de Alkmaarse 

Onderwijsagenda naar de raad zou komen. Gaat dit nog lukken voor het vertrek van de 
huidige portefeuillehouder? Zo ja, wanneer kunnen wij deze verwachten, zo nee, waarom 
niet?  

6. Komt er nog een beleidskader ten behoeve van mensen met psychische kwetsbaarheid naar 
de raad? Zo nee, waarom niet?  

7. Wat is de stand van zaken met betrekking tot de actualisatie van de warmtevisie?  
8. Wanneer komt er nieuw afval en grondstoffenbeleid? 
9. Wanneer komt het plan maatschappelijke (vrouwen) opvang en beschermd wonen naar de 

raad?  
10. Wat is de stand van zaken van de twee toegezegde uitvoeringsplannen bij het beleidskader 

diversiteit en inclusie? Wanneer kunnen wij deze verwachten en hoe wordt de raad nog in de 
gelegenheid gesteld hier input voor te leveren?  

11. Wanneer komt de ontwikkelagenda behorend bij de cultuurvisie 2040 naar de raad?  
12. Hoe staat het met de vorderingen in het opvangen van de 603 vluchtelingen - volgens het 

“Alkmaars perspectief” – die we voor 1 juli op basis van landelijke regelgeving moeten gaan 
opvangen?  

13. De raadsinformatiebijeenkomst over de dorpen- en kernenagenda is zojuist weer met een 
maand verschoven. Wanneer verwacht u deze agenda’s aan de raad aan te kunnen bieden? 

14. Wanneer en hoe worden inwoners betrokken bij hoe we omgaan met het financiële ravijn? 
Nog voor de zomer? Want de tijd gaat dringen wil je bezuinigingen doorvoeren die onze 
inwoners direct raken en daarbij de belofte van dit college om beter dan ooit naar de 
Alkmaarse inwoners te gaan luisteren gestand te doen.  

15. Vrijwilligersorganisaties en buurthuizen benaderen ons nu al met de vraag wat de gemeente 
met hun subsidies gaat doen. Wanneer kunnen zij een duidelijk antwoord verwachten en hoe 
worden zij meegenomen in het proces van de geplande bezuinigingen?  

16. Het afgelopen jaar zijn de eerste ontwikkelkaders voor het Alkmaars Kanaal vastgesteld. 
Maar waar blijven de concrete plannen, in het bijzonder van projecten die niet in de vorige 
collegeperiode (2018-2022) al in de steigers stonden?  

17. Wanneer gaat de bouw van PEN dorp nu eindelijk van start?  
18. Wat is de planning voor de HUB-campus op Overstad?  
19. Waar blijft de woonvisie? Eind 2022 hebben we als raad met een breed scala aan 

maatschappelijke partners hierover een startbijeenkomst gehad, waarbij ons duidelijk werd 
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dat we eigenlijk in 2022 al een woonvisie hadden moeten hebben. Nu zijn we drie jaar verder 
en vertrekt er opnieuw een portefeuillehouder wonen.  

20. Wanneer krijgen we duidelijkheid over de erfpachtregeling? Voorstellen worden weer 
ingetrokken, we krijgen wisselende signalen over het overleg met de corporaties en de 
Werkgroep Alkmaar Erfpacht en bewoners tekenen nu massaal protest aan op de verstuurde 
offertes. Wat is de stand van zaken op dit dossier?  

 
Tenslotte nog dit. In de begroting van november 2024 staat het volgende: 
Monitor coalitieakkoord. Inmiddels is grofweg 90% van de 304 ambities van het akkoord direct of 
indirect onderdeel van de voorliggende begroting. Dat is iets waar we als college trots op zijn. 
Lopende het begrotingsjaar en ook richting 2026 blijven we investeren in de voortgang van de 
ambities en de monitoring daarvan, inclusief de resterende 10%. Overigens zullen wij u, 
voortvloeiende uit onze toezegging d.d. 8 juli jl., vóór het eind van dit jaar informeren over de 
uitvoering van het volledige coalitieakkoord.  
 
Los van het feit dat we van mening zijn dat een coalitieakkoord dat in grofweg twee van de vier jaar 
uitgevoerd kan worden niet getuigt van heel ambitieuze plannen, roept dit twee vragen bij ons op: 

21. De toegezegde informatie over het behalen van de laatste 10% van uw coalitieakkoord is ons 
ontschoten, kunt u ons deze memo nogmaals toezenden? 

22. Indien er blijkbaar geen grootse ambitieuze plannen meer uit uw coalitieakkoord vloeien 
(want 100% van uw ambities is al behaald) bent u het dan met de fractie van GroenLinks-
PVDA eens dat dit college ook best met 1 of 2 wethouders minder tot maart 2026 prima kan 
functioneren? (En daarmee in ieder geval de gemeente een flink bedrag bespaart van 
100.000 euro per wethouder.) 

 
 
Bedankt voor de beantwoording. 
 
David Rubio Borrajo 
Maaike Kardinaal 
GroenLinks-PVDA 
 
 


